
Protokoll Linköpings Hundungdom 2024-03-19-3
Närvarande: Sofie (på länk), Ing-Christin, Yvonne, Olivia, Rolf, Hanna, Pauline, Elin

1 Val av
justerare

Yvonne valdes till justerare

2 Föregående
protokoll

Föregående protokoll godkändes

3 Kassarapport: Resultat för februari: -281.000 kr
Ackumulerat resultat fram till feb: 70.500 kr

4 Att göra enligt
föregående
protokoll:

Alla: Kolla och återkoppla kring förslaget om hur vi vill fungera som
grupp. Klart!
Yvonne: Lägger upp formuläret om externa instruktörer i
instruktörsgruppen- Inlagt till sektionerna. Klart
Yvonne: Gör ett styrdokument gällande sportdygn. Klart- Se
nedan
Sofie: Samla alla styrdokument i mappen styrdokumenten på
driven. Klart!
PR-gruppen: Kolla så alla styrdokument ligger på hemsidan.
Elin: Sätt upp skyltar (ang agilityhinder?) i hallen efter att vi bytt
gräs. Pågår
Yvonne: Dra ihop lagning av hinder när det blir sommar.
Olivia och Yvonne: Tejpa om slalompinnarna inne - Görs på
vårens fixardag
Ing-Christin: Köpa in låneskor. Pågår
Elin: Göra skylt om dubbförbud i klubbstugan. Klart!
Elin: Göra skylt om kissböter. Klart!
Ing-Christin: Fyll på kalender på hemsidan så att alla klubbens
aktiviteter finns där. Klart!
Yvonne: Arbeta för att en ny dörr kommer på plats till hallen. Pågår
Rolf och Olivia: Lägg till Olivia som behörig på Stripe. Pågår
Hanna: Gör förslag på skylt för infomation kring månadens
händelser på klubben för varje
månad med början i mars. Börjar med det from april
Yvonne och Ing-Christin: Se till att skylten för information kring
månadens händelser
skrivs ut och sätts upp i hallen på en inropstavla i entren
Yvonne: Svara på SHU:s enkät på mejlen. Klart!
Yvonne, Sofie och PR-gruppen: Styrdokument för sportdygn och
hundar i hallen vid
tävling - Yvonne gör ett styrdokument, sekreteraren lägger in den i
mappen för
styrdokument. PR lägger in på hemsidan och till sektionerna.



Yvonne: Gör förslag på styrdokument gällande KM och
premiering av medlemmarna. Pågår
Ungdomsgruppen: Tar fram förslag på samträning för ungdomar
till senast 1 april. Pågår
De som var på mötet för möblering av hallen: Sammanställ ett
förslag inklusive en
skiss till nästa möte. Klart!

5 Roller i
styrelsen

Styrelsen beslutar att fastslå förslaget.

6 Resebidrag
Felicia Uhre

Styrelsen beslutade att Felicia får 2000 kr i resebidrag för att tävla
i landslaget i VM i Ungern Bidraget betalas efter att VM är
genomfört. Elin meddelar henne och berättar att vi vill ha en
motprestation genom att publicera inlägg på instagram.

7 Skrivarutbildn
ing Rally

Rallysektionen vill skicka Sara Strömberg på skrivarutbildning.
Styrelsen beslutar att skicka Sara på utbildningen. Vi använder de
bidragspengar vi fått från kommunen för utbildningar.

8 Sektionerna Styrelsen beslutar att vi inbjuder till sektionsansvarigemöte. Mötet
planeras att ske 15/4 18:00 i klubbstugan. Olivia och Elin håller i
mötet. Vi upplever att diskussionerna i fb-gruppen inte fungerar
samt att det vi delegerar inte blir gjort. Styrelsen upplever att det
enbart är Freestyle och Rally som fungerar. Olivia är numera
kontaktperson mot sektionsansvarig.

9 Inredning i
hallen

Styrelsen beslutar att vi godkänner förslaget på hallmöblering. Se
bilaga. Vi behöver köpa in hyllor, krokar och konsoler. Rolf ihop med
Tanja får i uppdrag att inhandla allt som behövs. Olivia får i uppdrag
att ansvara för att styra upp i containern. Yvonne ansvarar för att
styra upp klubbstugan

10 Öppna
Ungdomsmäs
terskapet

Styrelsen beslutar att Rolf och Pauline får i uppdrag att ta fram ett
förslag tillsammans med sektionerna.

11 Belysning
utomhus.

Styrelsen beslutar att Yvonne kollar med kommunen om vi får
installera ljus utomhus

12 Skyltar Skyltar till utomhusplanerna där de bland annat namnges. Se
tidigare förslag från Elin. Styrelsen beslutar att efter vissa
ändringar, godkänna förslaget. Elin ansvarar för att alla skyltar
kommer på plats alt delegerar.

13 Hallhyra
externa
kurser

Hallhyra för externavkurser framåt i tiden. Styrelsen beslutar att
hallhyran vid kurs kommer vara 200 kr i timmen under 2024. Detta
läggs in i styrdokumentet för extrerna kurser.



14 Pris SM Team Södermanz fick inget pris för sitt deltagande på SM.
Styrelsen beslutar att Yvonne och Ing-Christin gör en påse med
pris till dem.

15 Styrdokument Vilka styrdokument ska finnas på hemsidan? Styrelsen beslutar
att alla styrelsemedlemmar läser alla styrdokument som heter
“förslag” till nästa möte. Alla styrdokument som är klara ska upp på
hemsidan. Elin ansvarar för detta.

16 Barnläger Läger 16-18/8. Ing-Christin och Rolf har ansökt om bidrag från K E
Westmans fond 27.000.

17 Påskäggsjakt Styrelsen beslutar att vi gömmer 20 påskägg på klubben som
barnen kan leta efter. Ing-Christin fixar ägg. Ing-Christin och Sofie
gömmer äggen på skärtorsdagen (28/3). De får i uppdrag att fixa ett
inlägg som PR-gruppen lägger upp.

18 Hinderplaceri
ng

Placering av kontaktfältshinder under utomhussäsongen. Styrelsen
beslutar att den nya balansen, A:et och den höj och sänkbara
gungan ska stå där det gynnar medlemmarna mest vilket är ute
under utesäsongen och inne under inomhussäsongen. Sommartid
har vi den gamla balansen och gungan samt ev A-et i hallen. Sofie
tar med detta till agilitysektionen.

19 Åhörarplats
på kurser

Styrelsen beslutar att om instruktören vill är det okej att ha
åhörare på kurs till ett pris av 50 kr/gång. Detta ska föras in i
styrdokumentet av sekreteraren.

20 Vretaskolan Styrelsen beslutar att godkänna Vretaskolans bokningsförfrågan.

21 Kursinbjudan. Styrelsen beslutar att kursanvarig (Yvonne) lägger till flera
punkter, t.ex. minimiålder hund, förkunskaper hos hund och förare.
Så slipper mailansvarig få så många mail.

22 Rapporter
från/till
arbetsgrupper
na

Rally: tävling 22/3 KM 27/3. Önskar ändring av funktionärsposter
på hemsidan
Hallen:
Freestyle: - Tävling 24/3
Agility: Hinderinköp utomhus? Styrelsen ger i uppdrag att
ag-sektionen lagar det som är trasigt. Sportdygn önskas. Vi bokar 1
maj 8.00-20.00 Sofie fixar
Ungdomsgruppen:
Lydnaden:
Hoopers:
NoseWork: KM 20/3
Sponsorgruppen:
Huset:



Förslagslådan
/ inkomna
skrivelser

Övriga frågor: Årsmöte studiefrämjandet och Linköpings Ungdomsråd. Styrelsen
beslutar att vi inte deltar på Studiefrämjandets årsmöte då vi inte
har något med dem att göra.
Vi skickar Rolf på möte 9/4 gällande anläggningsdiskussioner.
När släpper vi halltiderna för nästa månad? Styrelsen beslutar att
vi släpper tiderna för april. Elin pratar med Tanja om detta.

Nästa möte: 23/4 17:30 i klubbstugan

Avslutning av
mötet.

Mötesordförande: Justerare:

………………………………………………………………………………



Bilaga 1




